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Czy już wkrótce po zebrzydowickich torach pomknie superekspres? To pytanie od kilku dni zadają sobie
samorządowcy oraz mieszkańcy gminy Zebrzydowice . Wszystko za sprawą PKP które zleciło  studium
wykonalności modernizacji linii kolejowej E-65 Katowice - Zebrzydowice. 
Rozważane są trzy warianty, w ostatnim pociągi miałyby się poruszać z prędkością do 300 km/h. Ruch jednak wtedy
musiałby się odbywać po całkowicie nowym torze.
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